

中国复合材料学会 浙江 大 学 文件

关于延期举办第十二届亚澳复合材料大会 (ACCM12) 的通知

尊敬的参会代表及关注 ACCM12 的朋友们：

感谢您对第十二届亚澳复合材料大会 (ACCM12) 的关注和支持！

为响应国家号召，维护疫情防控大局，降低聚集性风险，确保参会人员健康，保障会议质量，根据上级部门建议，亚澳复合材料理事会及 ACCM12 组委会研究决定：原定于 2022 年 10 月 25 日-28 日在杭州宝盛水博园大酒店举办的第十二届亚澳复合材料大会将延期，暂定为 2023 年 4 月 25 日-28 日举办，会议地点不变。

截至公告发布日，已有来自全球 20+国家和地区 660+参会代表（含线上线下）注册本次会议。学术日程安排包含 460+学术口头报告，100+墙报展示，20+参展展台。我们将全力做好会议延期举办的相关工作，并持续推进大会筹备、提升会议品质。因会议延期给您带来的不便，我们深表歉意！敬请持续关注，感谢您的理解与支持！

为了继续做好会议延期举办的各项筹备工作，特声明如下：

1. 已注册报名的参会代表，参会资格保留有效；
-

2. 已预定酒店的参会代表 ,预定住宿时间根据会期顺延有效 ;

3. 继续开放注册及摘要提交通道 ,提前注册缴费优惠时间适当推迟。

欢迎大家注册参会 , 期待 2023 年四月在美丽的杭州继续我们复合材料学术之约。

详细信息见大会官网 www.accm12.net

若您有任何疑问 , 请联系组委会

Email: composite@zju.edu.cn



2022 年 10 月 13 日

Announcement on the Postponement of ACCM12

Dear ACCM12 Delegates:

Due to the ongoing uncertainty of organizing a global event under the zero-Covid policy in China, it is with great regret, the Asian-Australasian Association for Composite Materials (AACM) and the 12th Asian-Australasian Conference on Composite Materials (ACCM12) Organizing Committee are announcing that the ACCM12 is to be postponed to a later date on 25th-28th April 2023 at the same venue, Blossom Water Museum Hotel, Hangzhou, China.

Up to now, 660+ onsite and online participants from 20+ countries and regions around the world have registered for the ACCM12 Hangzhou event. The current ACCM12 conference program consists of 460+ oral presentations, 100+ poster presentations and 20+ sponsors/exhibitors.

During the postponement of ACCM12, we will continue the preparation and improve the quality of the conference. The following statements are announced for your attention:

1. Registered delegates will remain eligible to participate the conference;
2. For delegates who have booked hotels, the bookings remain valid;
3. The deadlines for abstract submission and registration will remain open with early bird registration postponed duly.

We would like to express our sincere and heartfelt gratefulness for your understanding and support. For further information please visit

www.accm12.net, and feel free to contact us at composite@zju.edu.cn.



13 October 2022